



**Mr Stephen JOHNSTON**

*Founder, Aging 2.0 and Fordcastle*

Stephen Johnston, a 2020 Next Avenue Influencer in Aging, has been driving innovation in aging and longevity for over a decade. In 2011 he founded Aging2.0, the leading global network in innovation in aging, which now has 130 volunteer-run city Chapters, and a corporate innovation platform, The Collective. Stephen is founder of Fordcastle, an innovation consulting firm helping organizations at the intersection of impact and innovation. Stephen is the co-author of Growth Champions (Wiley). He studied Economics at Cambridge University and has an MBA from Harvard Business School, where he was a Fulbright Scholar.



## Stephen JOHNSTON 先生

*Aging 2.0 及 Fordcastle 創辦人*

Stephen JOHNSTON 是 2020 Next Avenue 老齡化領域的影響者，十多年來一直在推動老齡化和長壽方面的創新。2011 年，他創立了全球領先的老齡化創新網絡 Aging 2.0，該網絡目前擁有 130 個由志願者運營的城市分會和一個企業創新平台 The Collective。Stephen 亦是 Fordcastle 的創辦人，這是一家創新諮詢公司，幫助處於影響力和創新交叉點的組織。Stephen 是《Growth Champions (Wiley)》的合著者。他在劍橋大學修讀經濟學，並獲得了哈佛商學院的 MBA 學位，亦是該校的富布賴特學者（Fulbright Scholar）。